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Salon kaupungin kaupunkikehityspalvelujen viheraluetiimi on laatinut Salon
rautatieasema-alueen välittömässä läheisyydessä sijaitsevaan
Tapionpuistoon vihersuunnitelman. Suunnitelman tarkoituksena on
parantaa merkittävästi keskeisen viheralueen kaupunkikuvallista
merkitystä. Suunnitelman mukaisen toteutuksen kustannusarvio on noin 30
000 €. Toteutus on tarkoitus rahoittaa Salon kaupungin vuoden 2020
talousarviossa mukana olevista uusien ja kunnostettavien puistojen
rakentamiseen varatuista määrärahoista projektilta 9521 heikkokuntoiset
puistot.

Salon rautatieasema-alue kuuluu Suomen valtakunnallisesti merkittävien ja
suojeltujen asema-alueiden kohteisiin. Vihersuunnitelman ratkaisuissa on
otettu huomioon ne asiat, jotka vahvistavat valtakunnallisesti merkittävän
rakennetun kulttuuriympäristön säilymistä ja toteutumista viheralueiden
osalta. Liitteenä on Museoviraston lausunto vihersuunnitelmasta.

Tapion- ja Asemapuiston olemassa olevaan puustoon on tehty kattava
kuntokartoitus vuonna 2018. Alueen puusto on suurelta osin iäkästä ja
puiden kunto on paikoin huono. Tapionpuiston halki kulkevan kevyen
liikenteen väylän etelä puolella on jäänteenä vanhasta koivukujanteesta
9kpl vanhaa koivua. Näistä 7kpl on kuntokartoituksessa todettu
huonokuntoiseksi. Suunnitelmassa nämä kyseiset koivut on määritelty
kaadettaviksi. Tämä mahdollistaa uuden koivukujanteen istuttamisen
kevyen liikenteen varrelle. Samalla väylän valaistus uusitaan alueen tyyliin
sopivaksi.

Lisäksi alueen rakennuksien ympäristö nurmetetaan ja otetaan niiltä osin
viheralueiden normaalin hoidon piiriin.

Vihersuunnitelma on esitelty 4.3.2020 niiden kiinteistöjen omistajille, joiden
kiinteistöön viheralue rajoittuu.

Kaupunkikehitysjohtaja:

Kaupunkikehityslautakunta hyväksyy Tapionpuiston vihersuunnitelman.

Päätös:

Kaupunkikehityslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen.




